

Pleasure Craft

Tokio Marine Hong Kong

- serving Hong Kong for more than 60 years

The Tokio Marine and Fire Insurance Co. (HK) Ltd. ("the Company") is a wholly-owned subsidiary of Tokio Marine Group, one of the largest international insurance groups in the world. The flagship company of Tokio Marine Group is Tokio Marine & Nichido Fire Insurance Co. Ltd. founded in 1879 with credit rating of "A+" (S&P)*. The Group has more than 38,800 employees all over the world and a prominent global network in near 40 countries and also a strong network in Asia including China and Hong Kong.

Tokio Marine's history in Hong Kong can be dated back to 1953. The business has been growing together with the economy of Hong Kong since then. The Company is now one of the top Marine Cargo Insurance Companies in Hong Kong with credit rating of "A" (S&P)*.

* as of 19 Jan 2017

Pleasure Craft

Our Pleasure Craft policy covers loss or damage to vessel due to theft, malicious damage, latent defect, repairer's negligence, third party liability, fire, heavy weather, lightning, piracy

We also provide optional extensions as follows:

- Yacht Racing
- Water Skiing

Hull and Machinery including Third Party Liability as per current Legislative minimum requirement	Minimum Limit (HKD)
Loss of or damage to the vessel	Sum Insured
Legal liability for causing third party's death, bodily injury, property damage	HKD5M any one event

Third Party Liability as per current Legislative minimum	Minimum Limit (HKD)
Legal liability for causing third party's death, bodily injury, property damage	HKD5M any one event

Should there be any discrepancies between the Chinese & English versions, English version shall prevail. Please refer to the policy for complete details. A specimen policy can be made available on request.

遊艇保險

東京海上火災保險(香港)有限公司

- 服務香港超過60年

東京海上火災保險(香港)有限公司乃Tokio Marine集團全資附屬公司，為全球最實力雄厚的保險集團其中之一。成立於1879年，日本東京海上日動火災保險株式會社為Tokio Marine集團旗下之旗艦公司並獲國際著名評級機構標準普爾 (Standard & Poor's) 評定公司財政評級為 "A+"*。

本集團在全球近40個國家擁有卓越的國際網絡，僱用員工超過38,800名；強大的商業網絡更伸延至亞洲各地包括中國和香港。

東京海上火災保險(香港)有限公司的發展歷史可追溯至1953年。時至今日，我們已成為本港最大貨運保險公司之一，並獲標準普爾 (Standard & Poor's) 評級為 "A" *。

* 截至2017年1月19日

遊艇保險

我們的遊艇保險單為您的遊艇提供失竊、惡意破壞、船隻潛藏缺憾、維修人員疏忽、第三者責任、火災、惡劣天氣、閃電或海盜引致的財務損失之保障。

我們更提供以下附加保障：

- 遊艇賽事
- 滑水活動

船殼險及法定第三者責任保險	最低賠償額 (HKD)
因意外造成遊艇的損失或破壞	投保額
因意外造成第三者傷亡，財產損失而必須承擔的法律責任	每次 HKD5M

法定第三者責任保險	最低賠償額 (HKD)
因意外造成第三者傷亡，財產損失而必須承擔的法律責任	每次 HKD5M

NAVIGATOR Insurance Brokers Ltd.

Tel (852) 2530 2530 Unit 8E Golden Sun Centre
Fax (852) 2530 2535 59-67 Bonham Strand West
crew@navigator-insurance.com Sheung Wan, Hong Kong
www.navigator-insurance.com

如本單張內之中文內容與英文有異，一切內容將以英文為準。
本保險之保障詳情，請參閱保單內之條款。



TM(HK) All rights reserved



Pleasure Craft Insurance 遊艇保險



東京海上火災保險(香港)有限公司

The Tokio Marine and Fire Insurance Co. (HK) Ltd.

27A, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong 香港金鐘道九十五號統一中心27A
Tel: 電話: (852) 2529 4401 Fax: 傳真: (852) 3405 9837 http://www.tokiomarine.com.hk